

Terms and Conditions

الشروط و الأحكام

- 1. Offer is applicable only on NBO Retail VISA Credit Cards.
- 2. Offer Duration: 28th August 2025 to 30th August 2025.
- 3. Offer will be applicable on HyperMax Stores in Oman.
- 4. Offer is applicable only on Easy Payment Plan (EPP) transactions (In-store conversions).
- 5. During this period, we will pay 20% cashback in form of Rewards on EPP transactions.
- Maximum cap of cashback is OMR 50 per customer
 (Primary + Supplementary Cards) which will be paid through NBO Rewards.
- 7. Rewards will be credited to the customer reward account within 30 days from the offer end date.
- 8. Offer is not applicable on cancelled/reversed transactions.
- Offer will not be applicable on Apple Pay and Samsung Pay or any other token transactions.

- 1. يُطبق العرض فقط على بطاقات فيزا الائتمانية للأفراد من البنك الوطنى العماني.
 - 2. العرض مستمر من 28 لغاية 30 أغسطس 2025.
 - 3. يُطبق العرض على جميع فروع هايبرماكس في سلطنة عمان.
- 4. يُطبق العرض فقط على معاملات خطة الدفع الميسرة (EPP) التي تتم في المتاجر.
- 5. خلال هذه الفترة، سنقوم بدفع 20% استرداد نقدي على شكل نقاط مكافأة على معاملات خطة الدفع الميسرة.
- 6. الحد الأقصى لمبلغ الاسترداد النقدي هو 50 ر.ع لكل عميل
 (البطاقات الرئيسية + الإضافية) وسيتم دفعه من خلال برنامج
 مكافآت البنك الوطنى العمانى.
- 7. سيتم إيداع نقاط المكافأة في حساب مكافآت العميل خلال 30 يومًا من تاريخ انتهاء العرض.
 - العرض لا ينطبق على المعاملات الملغاة/المستردة.
- 9. لا يسري العرض على معاملات Apple Pay وSamsung Pay أو .. أي معاملات باستخدام أي ترميز آخر.